
Møte i skulemiljøutvalet 01 - 24-25

Dato: 02.10.2024 10:00
Sted: Rom 11
Deltakere: Agnes Noraberg Pettersen; Guro Storhaug; Ilse Kornelia Hoomoedt; Kari Tormodsvik Temre; Knut 

Magne Momrak; Per Gjermund Løvold Askje; Siv Reidun Eide; Sverre Skogen; Torjus Mondal Ljostad; 
Touka Mohamad Saleh-Alabed

Fraværende: Danylo Lutsyk; Hildegunn Håland; Ida Betten Kleve; Kjetil Kiland Haakenstad; Microsoft 365 Backup

1. Velkommen og informasjon om SMU si rolle og arbeidsmetode

Kategori: Informasjon

Beskrivelse

Gjennomgang av kvifor me har SMU og korleis me skal jobbe dette skuleåret 
Kven er me i SMU og kva oppgåver har den einskilde
Datoar for dei tre neste møta i SMU er: 
Fredag 22. november kl. 8.15,
Onsdag 12. februar kl. 12.00
Tysdag 6. mai kl. 12.00

Beslutning

Gjennomganng av SMU si rolle, og datoar er notert. 

2. Konstituering

Kategori: Vedtak

Beskrivelse

Val av leiar av SMU - skal veljast blant elevrepresentantane
Val av nestleiar
Rektor er sekretær og samhandlar med leiar om å sette opp saklista

Oppsummering

Val av SMU Leiar og Nestleiar

Beslutning

Leiar: Per Gjermund Løvold Askje, einstemig vedteken.
Nestleiar: Ilse Kornelia Hoomoedt vart nestleiar med 6 av 8 stemmer.
Nestleiar vara: Touka Mohamad Saleh-Alabed vart vara 2 av 8 stemmer.
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Sekrtær: Siv Reidun Eide.

3. Sist skuleår

Kategori: Informasjon

Beskrivelse

Informasjon om aktiviteten og sakene som vart handsama sist skuleår

Oppsummering

Referata frå sist skuleår er pr no borte, på grunn av migrering til ny tennant i fylket. Teamet der dei ligg er pr 
no ikkje tilgjengeleg. Dette evrt det jobba med. 

Litt tilbakeblikk rundt Sex, Drugs and rock' roll.
Gjennomgang av handlinga etter hastemøte med SMU: har ført inn VIP makkerskap slik alle har nokon å 
jobbe med.
Info at alle kan snakke med voksne eller med elevar viss det er noe som er vanskelig, lærerne er for deg.
Mobbe talla har gjenge opp frå at den har liggi stabilt på 0% og nå er oppe på 11%.
Fortelje om ungdata tala som SMU ikkje rakk å gå igjenom i fjor. (Skal gjenomgangast på neste møte)

Beslutning

Dei viktigaste sakene frå sist skuleår vart gjennomgått. 
Resultat frå ungdata skal presenterast og drøftast på neste SMU-møte

4. Skulestart

Kategori: Drøfting

Beskrivelse

Tlbakemeldingar frå deltakarane på korleis oppstarten av skuleåret har gått. 
Evaluering og ynskje for neste års skulestart

Oppsummering

Litt oppsumering frå deltakarar på SMU møte om skule oppstarten: For nokon 2 klassinger føltes dette 
unødvendig siden vi allerede kjenner klassa. Burde være på tvers av klassene slik at ein blir kjent med fleire 
på skulen. Bytte dag slik at ein rakk og bli litt betr ekjent med klassa før ein begynte rett på teambuilding når 
dei ikkje kjenner kvarandre så mykje.
Problem med blanding av klasser er at Kombi snakker forskjelige språk: eventuell løsning er at det er to frå 
kombi per gruppe på aktivetsdagen. 

Det var også spørsmål om å kanskje få vite kven man skal i klasse med, kanskje få sjå klasselista litt føre 
skole start slik at ein kan bli kjent med andre elevar i klassa.
Kanskje få spørsmål på førehand om hvilke hovedmål du heve slik at skulen kan sjå om dei har bøkane som 
blir spurt etter på lager eller om det eventuelt må bestilast. 
For det var nokon som ikkje hadde fått bøkane sine heilt endå.
Elektro bøkene manglar sider frå bokmål over til nynorsk, av og til sider eller at det er større skrivefeil 
mellom dei to bøkane både på matte formlene og tekst i boka.

2 / 4



Beslutning

Vurdere tidspunkt og gruppesamansetting på miljødagen på nytt (sjå oppsumering)
Ynskje om å f åvite kevn ein skal gå i klasse med før skulestart
Tatt litt lang tid å få lærebøker på rett målform for nokon
Elektrobøker har mykje feil - sæskilt nynorskvarianten. 

5. Skulen sin utviklingsplan

Kategori: Informasjon

Beskrivelse

Kva har skulen valt å satse på dette skuleåret, og korleis vil SMU bli involvert i arbeidet. Informasjon v/
rektor. 

Oppsummering

Rektor synte fram utviklingsplanen og snakka om hovudområda skulen skal jobbe etter dei neste to åra. 
Særleg framheva punkta der SMU har hatt direkte påverknad. 

Beslutning

Utviklingsplanen presentert

6. Arbeidet utover året

Kategori: Instilling/råd

Beskrivelse

Har skulemiljøutvalet forslag til saker me bør ta opp og jobbe med?
Kva skjer av faste postar på programmet v/rektor

Oppsummering

Tipp 1 klasse ber om å få bruke mobil i undervisninga til å ta bilde av eigne sluttprodukt og for å ta bilde av 
det læraren viser slik at dei kan sjå på det seinare.
Det er så mykje på logging med Microsoft Authenticator så det er litt bedre å ha telefonen på pulten en å 
lever han inn heile tida.

At kantina legger ut enten på Måndag morgo eller på fredagen føre kva det skal være til varmmat i kantina i 
løpet av veka slik at det er lettare å finne, eks legge han ut på teams i kantine-kanalen.
Spørsmål om brus i timane med det kan bli litt vanskelig siden det kan forstyrre eller at det kan bli skade på 
matriell.

Beslutning

Ynskje om ei evaluering av mobilordninga, for å få farm fordelar og ulemper.
Ynskje om at lista over varmmat i kantina vert endå meir synleg i starten av veka - på Teams eller meir?
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7. Ymse

Kategori: Forslag

Beskrivelse

Saker som måtte komme inn gjennom møtet

Oppsummering

Deltaking på konferanse 3. desember i Ibsenhuset i Skien om "Ungdata". Det er oppfordra til å ha med 1. 
to elevar. 

Beslutning

SMU kjem med tilbakemelding om det er nokon som ynskjer å delta - og i tilfelle kven,  i løpet av veka etter 
haustferien. 
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